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spørgsmål27

Besvarelse af spørgsmål nr. 27 stillet af Folketingets Boligudvalg til ministe-
ren for flygtninge, indvandrere og integration den 21. december 2004 (alm. 
del).

Spørgsmål:
”Finder ministeren i forlængelse af sin besvarelse af udvalgets spørgsmål 17 det 
tilfredsstillende, at der ingen opfølgning overhovedet har været på anvendelsen af 
de 30,8 mio. kr.?”

Svar:
Som anført i svar af 16. december 2004 på Boligudvalgets spørgsmål 17 af 9. december 
2004 blev puljen til erhvervelse af ejendomme til boligplacering af flygtninge afsat af den tid-
ligere regering og der blev givet tilsagn fra puljen i perioden 1999-2001. 

Tilskuddene blev udbetalt på baggrund af revisorpåtegnede opgørelser af kommunernes ud-
gifter. Der har således været en opfølgning i forhold til anvendelsen af tilskuddene.

I forhold til, om der burde have været stillet krav om den efterfølgende anvendelse 
af de støttede boliger mv. er det vigtigt at bemærke, at tilskuddet havde karakter af 
et overgangstilskud til de kommuner, der havde relativt store udgifter til at erhverve 
boliger til flygtninge. Der var tale om et engangstilskud.
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